

Tampereen yliopisto
Reettorit ry
Hallituksen kokous 6/2023
Aika: 6.3.2023 klo 16.30
Paikka: Lyhty ja Zoom:



<https://tuni.zoom.us/j/63057914993?pwd=YUZuYko5VTIOMG1VaXlaZzY0UVVrUT09>

Esityslista

1. Kokouksen avaaminen	2
2. Kokouksen järjestäytyminen	2
3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	2
4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	2
5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	3
6. Ilmoitusasiat	3
7. Talousasiat	3
7.1. Virkistäytymisbudjetin jakautuminen eri tiimien kesken	4
7.2. Kielareiden lippuihin budjetointi	4
8. Rehti-lehti	4
8.1 Rehtin budjetointi	4
9. Vuosijuhlat	5
10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka	5
10.1. Reettoreiden tapahtuma- ja häirintäohjeistus	5
11. Sidosryhmät ja yritys yhteistyö	5
12. Tapahtumat	6
12.1. Yle Perjantain yhteislähtö	6
12.2. Yhteislähtö Työväen museo Werstaaseen	6
12.3. Viisuetkot	6
12.4. Kirppisapprot	7
12.5. Wappu	7
12.6. Kiskofestiin osallistuminen	7
12.7. Semirandom satsicase -budjetointi	7
13. Tuutorointi	8
14. Viestintä	8
15. KV-asiat	8
16. META	8

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.32.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Åsa Pihlström
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat:

Åsa Pihlström

Marilla Timonen

Emma Salli

Verna Vihervuori

Rosa Myllykoski

Marimilla Hietava

Reetta Sihto

Tuomas Massa

Jesse Sironen

Fanni Silvén

Emilia Hautamäki

Lilja Paakkanen

Säde Lappalainen

Venla Varjonen

Puheenjohtaja

Sihteeri

Kohdat 1-12.5.

Kohdat 1-9

Kohdat 1-9

Etänä Zoomin kautta kohdat 1-12.3.

Etänä kohdat 1-7.2 ja 10-17

Etänä Zoomin kautta

Etänä kohdat 4-12.5.

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin:

Lisätään kohta 16. Vostokin vuosijuhlahajaan budjetointi

Muutetaan kohta 12.6 nimeksi Kiskofestiin budjetointi

Lisätään kohta 12.8. Kolmiolippuihin budjetointi

Lisätään kohta 13.1 Tuutoreiden tapaamiseen budjetointi

Muutetaan kohta 12.4 Kirppisapproihin budjetointi

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Ei hyväksyttäviä pöytäkirjoja.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:

20.2. Yhdenvertaisuus ja sosiaalipoliittinen vastaava Lilja osallistui TREYn häirintäkoulutukseen

21.2. Vuoden ensimmäiset Reettorikahvit pidettiin, osallistujia 37

22.2. Tapahtumatiimin ensimmäinen tapaaminen

23.2. Vujutiimin toinen kokous

23.3. Työelämäviikon suunnitelu aloitettiin

28.2. Lipunmyynti poikkiteeellisille Pride-approille alkoi, Reettoreiden liput myytiin saman päivän aikana

1.3. Mentorointiohjelman mentorihaku avattiin

4.-5.3. Vilhelmiina ja Marilla edustivat reettoreita Tamarkin 53. vuosijuhlilla.

5.3. Tapahtumatiimin kokous liittyen B&W-approihin.

Päätös: Esityksen mukaan.

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 10 366,60€

Käteiskassassa nyt: 931,30€

7.1. Virkistäytymisbudjetin jakautuminen eri tiimien kesken

Esitys: Keskustellaan siitä, miten virkistäytymisbudjettia jaettaisiin tasaisesti hallituksen, vujutiimin, Rehtin toimittajien ja tapahtumatiimin kesken.

Keskustelu: Puheenjohtajisto on keskustellut tiimien budjettien jakamisesta. Koetaan, että hallituksen suuremman työmäärän vuoksi 300 euron virkistäytymisbudjetista sata euroa voidaan ohjata hallituksen toimintaan. Loput ohjautuvat tasan eri tiimien kesken. Tiimeihin kuuluu myös tuutoritoiminta.

Päätös: Esityksen mukaan.

7.2. Kielareiden lippuihin budjetointi

Esitys: Ostetaan 30 kpl lippuja (8e / kpl) jäsenistölle myyntiin maaliskuun Kielareille. Budjetoidaan lippuihin 240e.

Keskustelu: Kielareille on saatu lippuja reettoreille!

Päätös: Budjetoidaan 240 euroa Kielari-lippuihin.

8. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioita päätoimittajien johdolla.

Keskustelu: Taitto tehdään toimittajien kesken, mutta siihen saadaan apua Vostokin lehden päätoimittajilta. 19.3. & 26.3. Palautuspäivä. Välibileet huomenna!

Päätös: Esityksen mukaan.

8.1 Rehtin budjetointi

Esitys: Käytetään Rehtin vuotuisesta virkistysbudjetista 25 euroa 7.3. Järjestettävään Rehtin iltaan.

Keskustelu: Rehtillä on huomenna välitapaaminen! Tapaamisessa tehdään vegeakkimaistelu, joiden ostamiseen ja muuhun virkistäytymiseen.

Päätös: Budjetoidaan 25 euroa Rehtin virkistäytymiseen.

9. Vuosijuhlat

Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Suunnittelu etenee! Kartoitetaan esimerkiksi sillispaikkaa. Klubi57 on tällä hetkellä mahdollisuus paikaksi. Marilla soittaa DJ-setin silliksellä.

Päätös: Esityksen mukaan.

10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Kopo-rintamalla rauhallista. Eduskuntavaaleista mahdollisesti jotain sisältöä. Aiempana vuotena huhtikuun Reettorikahvit ovat olleet 20.4. Sopo-puolella myös kaikki hyvin.

Päätös: Esityksen mukaan.

10.1. Reettoreiden tapahtuma- ja häirintäohjeistus

Esitys: Käydään läpi ja hyväksytään Reettoreiden tapahtuma- ja häirintäohjeistus.

Keskustelu: Ohjeistus löytyy hallituksen jäsenille hallitusdrivestä. Tapahtuma- ja häirintäohjeistus käytiin läpi, ja kevätkokouksessa se olisi tarkoitus esitellä jäsenistölle, ja päättää sen hyväksymisestä. Hallitus on erittäin tyytyväinen ohjeistukseen, eikä siihen tarvitse tehdä kuin pieniä ulkoasullisia muutoksia.

Sopo-Lilja ehdottaa, että hallituksen jäsenille (ja myös tiimeille) pidettäisiin erillinen häirintäkoulutus lisäksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Mentorointiohjelman mentorihaku on avattu, ja se on maaliskuun viimeiselle viikolle asti auki. Parkun ja Median sidosryhmävastaavien kanssa on tavattu Zoomissa työelämäwebinaarin suhteen.

Työelämäviikon suunnittelu aloitettiin myös, ja henkilöstön puolelle ollaan otettu yhteyttä. Suunniteltu ajankohta olisi 40-41, ja työelämäviikon ei tarvitse olla nimenomaan yhdellä viikolla. Mahdollinen vierailu Eduskuntaan. Kohteita mietitään Tampereelta ja Helsingistä.

Yritysyhteistyöehdotuksiin on tullut ehdotuksia, ja sopimuksia aletaan työstämään esimerkiksi Kimmo Sirviön ja mahdollisesti Heidi'sin ja Bricksin kanssa, mutta kohtia vielä muokataan.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla.

Keskustelu: Tapahtumia on tulossa PALJON. Ääniaaltojen maksu on saatu läpi, ja noin kuusikymmentä on lähdössä. Bussikuljetuksista keskusteltiin, mutta päädyttiin tulokseen, ettei kiinnostusta ole tarpeeksi.

Tapahtumakalenterin suuren tapahtumamäärän vuoksi kirppisaproja ehdotetaan päivälle 3.4., mainostus alkoholittomana tapahtumana. Ääni ry:tä on kysytty mukaan järjestämään. Muita, jolloin ainejärjestöt jakaisivat töitä? Lisäksi kerhohuonejatkot! Munajahti Autekin kanssa keskiviikolle 5.4., jolloin olisi haalarijatkot. Mahdollisesti Autekin tissibileet välissä???

Huomenna kokoustetaan VIP-pesiksestä vapun toiseksi viimeiselle viikolle.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.1. Yle Perjantain yhteislähtö

Esitys: Sovitaan huhtikuun Yle Perjantain yhteislähdölle ajankohta. Kulttuurivastaava ehdottaa päivämäärää 21.4.

Keskustelu: Tällä viikolla on yhteislähtö Yle Perjantaihin 10.3., aiheena Pahoinvointivaltio. Kulttuurivastaava ehdottaa seuraavan päiväksi 21.4.

Päätös: Päätetään seuraavan yhteislähdön päiväksi 21.4.

12.2. Yhteislähtö Työväenmuseo Werstaaseen

Esitys: Keskustellaan kulttuurivastaavan johdolla mahdollisesta yhteislähdöstä museoon. Ajankohdan ehdotuksena tälle museovierailulle on tiistai 18.4.

Keskustelu: Museoksi ehdotetaan Työväenmuseo Werstasta, sillä sinne on ilmainen sisäänpääsy. Päivämääräksi 18.4. Työväenmuseo sopii myös vapun teemaan! Emilian synttärit <3

Päätös: Esityksen mukaan.

12.3. Viisuetkot

Esitys: Keskustellaan Euroviisu-Kielareita edeltävästä matalan kynnyksen tapahtumasta.

Keskustelu: Paikaksi valittu Dam, jossa karaoke ja lisäksi visailua. Tapahtuma ennen Kielareita, samana päivänä.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.4. Kirppisapproihin budjetointi

Esitys: Kirppisapprot 3.4. ja sinne tarvitaan haalarimerkit, appropassit, tarjoiluja ja mahdollisia palkintoja.

Keskustelu: Tänä vuonna toivottavasti osallistuu myös toinen ainejärjestö, joten tavoitemäärä osallistujille on 70 osallistujaa. Maksu 5€ per osallistuja, jolloin budjetti olisi 350 euroa.

Päätös: Budjetoidaan kirppisapproihin 350 euroa.

12.5. Wappu

Esitys: Keskustellaan wapun tapahtumista ja aikataulusta.

Keskustelu: Tapahtumavastaavat konsulttoivat Trey:n Meeaa vapun tapahtumien kanssa.

13.4. Precolours-sitsit Mentorin ja Indecin kanssa Laulumajassa! Wuhuu, vapun avaus!

20.4. Kolmioetkot Biopsin ja Cortexin kanssa, alustavasti 75-Kolmiolippua, mutta koitetaan saada hieman enemmän.

Seuraavalla viikolla:

24.4.-26.4. Bingo vappukalenteriin! Tapahtuma järjestetään päivällä ja yliopistolla.

VIP-pesis loppuviikosta, ja mahdollisesti myös vappukalenteriin!

30.4. Vappuaattona vappuetkot ja beerpong. Ilmarin kerhuhuone varattuna klo 16-24 (jos ei saada parempaa).

1.5. Vappupiknik.

Puhutaan skumppatarjoilusta, ei nähdä tarpeeksi suureksi hyödyksi hankkia Virosta.

Viina? Pohditaan halutaanko tapahtumia varten ennakoida tuomalla Ääniaalloilta väkeviä. Tällä voitaisiin saada merkittäviä säästöjä tapahtumien järjestämisessä.

Päätös: Esityksen mukaan.

12.6. Kiskofestiin budjetointi

Esitys: Keskustellaan Kiskofesteille 5.9. osallistumisesta. Alustavasti puhuttu neljästäkymmenestä lipusta, ainejärjestömyynnissä 18e/kappale. Ehdotetaan budjetoitavaksi 900 euroa.

Keskustelu: Kiskofestien aj-liput ovat edullisempia, kuin yleisessä myynnissä. Tapahtumaa suunnataan fukseille, ja se on heti alkusyksystä. Pohditaan, että suurin osa fukseista sekä tuutoreista haluaisi osallistua, mahdollisesti myös jäsenistöä, jolloin lippukiintiö voisi olla suhteellisen suuri. Esimerkiksi 40-50 lippua, Verna laittaa kyselyn.

Päätös: Budjetoidaan lippuihin 900 euroa.

12.7. Semirandom sitsicase -budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 300e semirandom sitsicasen ruokiin ja tarjoiluvälineisiin. Yhteistyöjärjestö tuo juomat.

Keskustelu: Reetorit x Prodeko -sitsit 22.3.!

Päätös: Budjetoidaan 300 euroa sitsien järjestelyihin.

12.8. Kolmiolippuihin budjetointi

Esitys: Kolmioetkot Biopsin ja Cortexin kanssa 20.4. Kysytty 75 lippua. Liput maksaa 6€/kpl, eli halutaan budjetoida 450 euroa.

Keskustelu: Pohditaan olisiko lippukiintiön nostaminen järkevää, mutta käytännön järjestelyiden kannalta 25 lippua/aj on järkevää. Etkojen tilaa mietitään vielä, ehkä Kaijakka?

Päätös: Budjetoidaan 450 euroa Kolmio-lippuihin.

12.9. Särkän märkä -lippuihin budjetointi

Esitys: Särkän märkä -lippuja haluttaisiin ostaa 40kpl ja ne ovat 25€/kpl. Halutaan budjetoida 1050€. Varataan 50 euroa virhemarginaalia.

Keskustelu: Särkän märkä ollut kiva tapahtuma, ja reektorit haluaa osallistua.

Päätös: Budjetoidaan 1050 euroa Särkän märkä -lippuihin.

13. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Eka tapaaminen 9.3. Jee! Otetaan kuvia nettisivuille tapaamisessa!

Päätös: Esityksen mukaan.

13.1. Tuutoreiden tapaamiseen budjetointi

Esitys: Halutaan ensimmäiseen tapaamiseen tarjottavia. Ehdotetaan 15 euroa budjetoitavaksi tapaamiseen.

Keskustelu: Naposteltavaa!

Päätös: Budjetoidaan 15 euroa tuutoritapaamiseen.

14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: POMMITETAAN TAPAHTUMIA!!!!!!!!!! KAIKKEA!!!!!!!!!!
SPÄMMIKÄÄ! ÄLKÄÄ PELÄTKÖ OLLA ÄRSYTTÄVIÄ!!!!!!!!!! TELEGRAMIIN!!!
IG!!! KAIKKI!!!! TARPEEN VAATIESSA WHATSAPPISSA—> “KATSOKAA
TELEGRAM”!!!!

Jos hallituksen jäsenet eivät ehdi, viestintävastaavat voivat pyydettäessä auttaa!

Suunnitelkaa viestintää.

Huomenna otetaan stock-kuvia.

15.3. Alkaa Instagramissa Hakijalle-kampanja.
27.3.-31.3. Alumni-kampanja Instagramissa.
Nyt on käynnissä vaihto-kampanja.
Tiktok-sisältöä saa muukin hallitus tehdä!

Päätös: Esityksen mukaan.

15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: Kaikki ok!

Päätös: Esityksen mukaan.

16. Vostokin vuosijuhlahahjaan budjetointi

Esitys: Vuosijuhlatoimarit ovat osallistumassa 11.3. Vostokin 30v. Vuosijuhlille.
Ehdotetaan lahjan budjetointiin 15 euroa.

Keskustelu: Lahja hienolle kollegajärjestöllemme Vostokille.

Päätös: Budjetoidaan 15 euroa lahjaan.

17. META

Hallitusmerchin tuotteen äänestyksen on voittanut bucket-hattu. Tämän viikon ajan vielä vaikuttaa designiin.

Haalarimerkkikisaan 5 osallistujaa, mutta useampi design.

Käytetään Lyhtyä jatkossakin halkoon KIITOS

Tapahtumakansio ollaan jakamassa myös tapahtumatiimille. Henkilötietoja tulisi poistaa kansioista.

19. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.44.

Pöytäkirja hyväksytty

21.03.2023

Tampere

Åsa Pihlström
Puheenjohtaja

Marilla Timonen
Sihteeri